



Tudor Fastrider Black Shield

A distillation of strength and virility, this chronograph – produced as a single piece of matt black high-tech ceramic – brings together two worlds ruled by mechanics: watchmaking and motorcycles. In this spirit, and to accompany the launch of the TUDOR Fastrider Black Shield, in collaboration with its partner Ducati, the brand has customised the Diavel Carbon model with a matt black finish on the whole motorcycle and signature red highlighting on the details. Another colour, another look: the TUDOR Fastrider Black Shield is also offered in a version combining the matt black of the case and dial with a bronze tint on the hands and hour-markers. ----- Mechanical automatic chronograph, TUDOR 7753 calibre. Matt black ceramic monobloc case with fixed bezel and engraved tachymeter scale. Hours, minutes, seconds, chronograph, date, tachymeter. Black rubber or leather strap (Alcantara® for the black and bronze version). Retail price: CHF 4,352 / USD 4,925 / € 3,250

| | |
|----------------|--|
| Movement | Mechanical automatic chronograph, Tudor 7753 calibre, approx. 46-hour power reserve |
| Functions | Hours, minutes, seconds, chronograph, date, tachymeter |
| Case | Matt black ceramic, bead-blasted finish, monobloc middle case, 42 mm Fixed matt black ceramic bezel with engraved tachymeter scale Scratch-resistant sapphire crystal Water-resistant to 150 metres |
| Dial | Black with luminescent red or bronze hands and hour-markers Hour counter at 6 o'clock, minute counter at 3 o'clock, small seconds at 9 o'clock Date between 4 and 5 o'clock |
| Bracelet/Strap | Black rubber or leather (Alcantara® for the black and bronze version) with black PVD-coated steel folding clasp and safety catch |



Tudor Fastrider Black Shield

Concentré de force et de virilité, ce chronographe exécuté entièrement en céramique high-tech noire mate et réalisé d'un seul tenant réunit deux univers où la mécanique règne en maître, celui de l'horlogerie et celui du deux roues. C'est dans cet esprit, et pour accompagner le lancement de la TUDOR Fastrider Black Shield, que la marque a customisé - grâce à la collaboration de son partenaire Ducati - le modèle Diavel Carbon d'une teinte noire mate enveloppant toute la moto et d'une signature rouge afin d'en souligner les détails. Autre teinte, autre expression : la TUDOR Fastrider Black Shield est également proposée dans une version qui allie le noir mat du boîtier et du cadran à une teinte bronze pour les aiguilles et les index. -----

Mouvement chronographe mécanique à remontage automatique, calibre TUDOR 7753. Boîtier monobloc en céramique noire mate avec lunette fixe et échelle tachymétrique gravée. Heure, minute, seconde, chronographe, date, tachymètre. Bracelet en caoutchouc noir ou cuir (Alcantara® pour la version noire et bronze). Prix public : CHF 4,352 / USD 4,925 / € 3,250

| | |
|-----------|---|
| Mouvement | Chronographe mécanique à remontage automatique, calibre Tudor 7753, réserve de marche d'environ 46 heures. |
| Fonctions | Heure, minute, seconde, chronographe, date, tachymètre |
| Boîtier | Céramique noire mate, finition microbillée et carrure monobloc, 42 mm Lunette fixe en céramique noire mate avec échelle tachymétrique gravée Glace saphir inrayable Étanche à 150 mètres |
| Cadran | Noir avec aiguilles et index de couleur rouge ou bronze et matière luminescente Compteurs des heures, minutes et petite seconde à respectivement 6h, 3h et 9h Date à 4h30 |
| Bracelet | Caoutchouc noir ou cuir (Alcantara® pour la version noire et bronze) avec boucle déployante et fermoir de sécurité en acier traités PVD noir |